
 

 

 

 

 

 

 

Acta 05/2024 18/09/2024 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE DELEGATS D’ESPORTS DE LA 
FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A 18 

DE SETEMBRE DE 2024 

 
 

Sent les 19,35 hores del dia indicat més amunt, es reunixen en el Museu 

Faller, seu de Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres d'esta, 

que al marge es relacionen, a fi de constituir la Reunió Ordinària de 

delegats d'Esports i Jocs de taula. 

 

Oberta la sessió, per la vicepresidenta d'Esports de FJFS Sra. Rosana 

Muñoz Camacho, es passen a tractar els temes que a continuació 

s'indiquen. 

 
 

1. APROBACIÓ DE L’ ACTA ANTERIOR 
 

 Es consulta als delegats si existix alguna objecció al 1r acta del passat 
04/09/2024 aprovant la mateixa per unanimitat. 

 
2. ACTES PASSATS 

 
Pren la paraula Rosana per a donar les gràcies pel comportament 

general de tots els participants del campionat de Voleibol de platja 

donant l'enhorabona als finalistes i guanyador d'este. 

Comenta que la no existència d'un reglament establit dona lloc a 

dubtes i queixes durant el desenvolupament de les competicions. 

 

Presa la paraula Rodrigo per a assenyalar que en estos casos s'hauria 

de consensuar entre els delegats de FJFS i els de les falles 

participants les regles a aplicar. 

 

Jose Vicente indica que per a una aplicació de normes iguals per a 

tots, independentment dels delegats de falla i*FJFS, s'hauria de 

consensuar en la taula de delegats i que queden establides en el 

reglament. 

 
 

3. PRÒXIMS CALENDARIS 
 

Seguix Rosana comentant que des de l'ajuntament encara no 

faciliten calendaris tancats per a poder fixar els campionats que 

requerixes d'instal·lacions municipals. Continuarem insistint. 

 

Des de Padelport ens facilitarà les dates del campionat en breu. A 

més, respecta el preu de l'any anterior. 

 

VICEPRESIDENTA 

ROSANA MUÑOZ CAMACHO 

 
DELEGATS FJFS 

 
JOSE VICENTE PÉREZ ARJONA 

JAVIER VILLARROYA VALERO 

JORGE MUNDI MARTÍN 

JOSÉ MANUEL LÓPEZ GARCÍA 

 
DELEGATS 

PRESENTS: 

02.- LA PALMERETA 

03.- EDUARDO MERELLO 

04.- CHURRUCA-HISPANIDAD 

05.- SANTA ANNA 

07.- LA VILA 

08.- SANT FRANCESC 

09.- LA MARINA 

10.- LUIS CENDOYA 

11.- DOCTOR PALOS 

12.- EL REMEI 

15.- TEODORO LLORENTE 

17.- EL MOCADOR 

18.- EL PALLETER 

19.- EL ROMANO 

20.- LA PALMERA 

22.- GILET 

24.- LA VICTORIA 

26.- PLAZA IBERICA 

29.- EL MERCAT 

31.- EL TABALET 

32.- AVINGUDA 

33.- EL TRONAOR 

34.- PLAZA MARE NOSTRUM 

35.- PLAZA DEL SOL 

37.- PLAZA RODRIGO 

38.- BALADRE 

39.- VILA DE FAURA 

41.- AVDA. 3 DE ABRIL 

44.- NOU MONTIBER 
45.- ELS VENTS 



 
 
 
 
 
 
 
 

4. ACTES JOCS DE TAULA 
 

S'entreguen de manera correcta les actes de les partides disputades per part de les falles amfitriones. RosanA 

recorda que s'emplenen les mateixes correctament i en les plantilles establides. 

 

5. PRECS I PREGUNTES 

 

PreN la paraula el president executiu de FJFS per a comentar que durant la seua visita a Cecina i en acord 

amb el seu homologue de la Targa van comentar la possibilitat de recuperar la carrera de relleus que es va 

realitzar en una ocasió i que va consistir en una carrera des de Cecina a Sagunt o viceversa on els participants 

serien les Falles, Riones, clubs d'atletisme i associacions interessades. S'exposen diverses pinzellades per part 

dels assistents indicant que es tracta d'una idea que s'ha de madurar i s'informarà més endavant quan existisca 

informació més precisa. 

 

Falla Mare Nostrum exposa la proposta enviada respecte a la realització del campionat de Futbolí i Billar 

(adjunta en annexos). Se sol·liciten avals per a la mateixa alçant la mà Churruca, Palmereta i Dr Palos. La 

mateixa es votarà en la pròxima reunió. 

 

Es comenta la proposta de Santa Anna d'incloure en la carrera solidària la carrera fallera i que va ser avalada 

per unanimitat en la reunió anterior. Es realitza votación, amb el resultat 28 a favor i 2 abstencions. 

 

Xurruca comenta que es parle amb el Club Morvedre de Ping Pong per a l'organitzar el torneig. 

 

Plaza del Sol sol·licita que s'avise dels canvis de casal. Comenta que totes les setmanes s'indique en el grup 

de delegats les partides i casals on es disputen. 

 

Sant Francesc sol·licita que la partida de “Parchis 2” que es disputaria a la seua casa el pròxim 29/11/2024 es 

dispute en el Museu. Se li indica que no existix problema. 

 

 

Sense més assumptes que tractar, es dona per finalitzada la reunió, a  les 20.30 hores. 



 

ANEXOS 

 
 
 

 

Proposta Falla Plaça Mare 
Nostrum 


